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Bestyrelsesmøde i FC Damsø den 14. september 2020 
 
Dagsorden og referat 
 

1. Status på senior  

2. Strategi retning for elite fodbold i Damsø 

3. Kunst på Stadion 

4. FC Damsø reklame film  

5. DBU frivillige projekt 

6. Til og fra brugerbestyrelsen. 

7. evt. 

Ad. 1 
Vi har trukket dame serie øst holdet fra turneringen. Har tre dame seniorhold. 22 spillere i DS 1 truppen. 
DS 3 har ca. 17 spillere nu. Der er spillere nok til alle 3 hold. Forsøger at gøre alle tre hold til en afdeling. 
Der afholdes anførermøder med Anker.  
Der er endnu ikke fundet et nyt emne til sportschef.  
Forventer at vi bliver nødt til at skære i budgettet til trænerlønninger, da budgettet var lagt med 
udgangspunkt i fire seniorhold. Anker foreslår at vi beskærer budgettet med 15.000 kr. ud af ca. 175.000 

kr.  
Anker har talt med spillerne om ansættelse af en massør. Anker tager kontakt til Morten.  
 
Ad. 2  
Sixten har udfordret Anker på hvad klubben vil på sigt. Sixten har anbefalet at vi taler med KB om et 
samarbejde, da KB / FCK skal opstarte damefodbold. Anker kontakter Keld som er formand i KB.   

 
Ad. 3 
Den nuværende plan er at der bliver lavet kunst i 2021 fra medio juni og slut i august. Anker 
repræsenterer klubben i forbindelse med møder vedr. kunsten. 
 
Ad. 4 
Nogle af Marks venner har et produktionsselskab og vil gerne lave en reklamefilm om FC Damsø gratis – 

for at kunne promovere deres firma. Bestyrelsen er enig om at vi siger ja tak til tilbuddet. Anker 
informerer Mark. 
 
Ad. 5  
Richard kommer forbi en onsdag. René foreslår at Richard kommer til kampene i stedet for træning, da 
der vil være flere forældre tilstede. Anker har talt med Maria fra DS3 om at deltage i bestyrelsen og René 
foreslår at Lisette fra fodboldfitness kommer ind i bestyrelsen. 

 

Ad. 6 
Til fitness rummet. Nye reb til trisserne. Borde som kan slå op. Kan det være en mulighed? 
Evt.  

 Kasper har taget initiativ til et trænerkursus for u 14 og u 16 – to mandage i oktober. DBU 

afholder kurset for pigerne, så de kan blive træner for de mindre spillere.  

 Anja fra DBU København har været ude og interviewe spillerne, træner og formand. Derfor har vi 

modtaget en del bolde og veste. Klubben donerer sandwich og sodavand til kursusdeltagerne og 

sodavand til medierne.  

 Anette og Laura har ansvar for indretning af klublokalet.  

 Anker vil gerne have lavet en opgørelse over spilleres kampe i klubben. Anker vil udarbejde en 

”Klub 100” liste. 

 Medlemmer som har jubilæum bliver markeret med en buket blomster.  

 Vi har modtaget en mail fra FA2000, der har problemer med deres at få nok piger til deres U16 

hold, og vil gerne indgå i et samarbejde. René har kontakten til FA 2000. Christian Prip har sagt 

op, da han skal flytte til Roskilde.  

Næste møde den 21. oktober kl. 19.15.  
 


